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ZÁPISNICA 

z 21. rokovania Zdravotnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 20.03.2017 

 
 

Počet prítomných členov:         11 /podľa prezenčnej listiny/ 

Počet neprítomných členov:         6 

z toho ospravedlnení:          4 

 

 

PROGRAM ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie, schválenie programu 

2. Aktuálne informácie predsedníčky komisie, vedúcej odboru sociálnych vecí 

a zdravotníctva, lekára samosprávneho kraja 

3. Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2016 (Ing. Karafová) 

4. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2017 (Ing. Karafová) 

5. Informatívna správa o plnení Priorít zdravotnej politiky pre Košický kraj na obdobie 

2016 – 2020 – Plnenie za rok 2016 (Ing. Jusková) 

6. Hodnotiace správy Referátu zdravotníctva za rok 2016 – I. časť 

 Správa o fungovaní LSPP za rok 2016 (PhDr. Dringuš) 

 Vyhodnotenie činnosti Poradensko-informačného centra v oblasti zdravotníctva 

za rok 2016 (Mgr. Kňaze) 

7. Majetkové veci - Nájom hnuteľných vecí pre Svet zdravia, a.s. (Ing. Šebeňová) 

8. Rôzne - podnety a poznatky členov komisie 

9. Uznesenie a záver 

 

 

K bodu č. 1 

Rokovanie Zdravotnej komisie otvorila a viedla predsedníčka komisie MUDr. Mária 

Grüllingová, PhD. Komisia bola uznášania schopná. Program navrhnutý v pozvánke bol 

schválený jednohlasne všetkými členmi komisie.  

 

K bodu č. 2 

Vedúca OSVaZ Ing. Zuzana Jusková informovala členov komisie o záveroch stretnutia 

s Ministrom zdravotníctva SR p. Tomášom Druckerom zo dňa 17.3.2017 v Košiciach.  
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K bodu č. 3 

Uznesenie č. 3/2017 

Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Záverečný účet 

Košického samosprávneho kraja za rok 2016. 

Hlasovanie č. 1 

Za:  11 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu č. 4 

Uznesenie č. 4/2017 

Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Úpravu rozpočtu 

Košického samosprávneho kraja v roku 2017. 

Hlasovanie č. 2 

Za:  11 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu č. 5 

Uznesenie č. 5/2017 

Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a zobrať na vedomie 

Informatívnu správu o plnení Priorít zdravotnej politiky pre Košický kraj na obdobie 2016 – 

2020 – Plnenie za rok 2016. 

Hlasovanie č. 3 

Za:  11 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

MUDr. Grüllingová konštatovala, že materiál je spracovaný na vysokej úrovni a komplexne 

hodnotí fungovanie, činnosť a výstupy referátu zdravotníctva OSVaZ KSK v sledovanom 

období. 

 

K bodu č. 6 

PhDr. Peter Dringuš informoval členov o fungovaní LSPP v roku 2016. Priblížil počty 

ošetrení na jednotlivých druhoch pohotovostí a vyzdvihol najväčšie problémy, ktoré je 

potrebné denno-denne riešiť. Mgr. Martin Kňaze informoval členov komisie o činnosti 

Poradensko-informačného centra v oblasti zdravotníctva na rok 2016. Obe správy sú verejne 

prístupné na web stránke KSK v časti zdravotníctvo. 

 

K bodu č. 7 

Uznesenie č. 6/2017 

Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Nájom hnuteľných 

vecí pre Svet zdravia a.s. 

Hlasovanie č. 4 

Za:  11 

Zdržal sa: 0 
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Proti:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu č. 8 

MUDr. Mihalečko vysvetlil dôvody pripomienok k Centrám integrovanej zdravotnej 

starostlivosti a konštatoval nevyhovujúcu situáciu v Michalovciach spôsobenú odchodom 

lekárov z prirodzených centier do súkromných budov, čo je dôsledok ponuky voľných 

priestorov na ambulancie, bez potreby úhrady akéhokoľvek nájomného. MUDr. Antónyová 

upozornila, že bezplatné nájomné je často podmieňované dostatočnou preskripciou liekov. 

MUDr. Farkaš konštatoval, že na Slovensku chýba predpis, ktorý by definoval vzdialenosť 

jednotlivých lekární od seba. MUDr. Grüllingová poukázala na niektoré legislatívne 

nedostatky v tejto oblasti, o ktorých lekári a manažéri v zdravotníctve vedia, no zatiaľ sa ich 

nepodarilo vyriešiť.  

 

Uznesenie č. 7/2017 

Zdravotná komisia berie na vedomie Master plán, vrátane optimálnej siete navrhovaných 

a alternatívnych centier integrovanej zdravotnej starostlivosti v Košickom kraji. 

Hlasovanie č. 5 

Za:  11 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu č. 9 

Rokovanie komisie ukončila predsedníčka Zdravotnej komisie Zastupiteľstva KSK MUDr. 

Mária Grüllingová, PhD. Zároveň sa poďakovala prítomným za účasť a všetky podnetné 

poznatky a návrhy.  

 

 

 

 

 

 

 

 

PhDr. Dringuš Peter 

tajomník komisie 

MUDr. Mária Grüllingová 

predsedníčka komisie 

 

 
 


